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PRECS I PREGUNTES PER AL PLE ORDINARI DE MAIG DE 2024

PRECS

PREC 1: Que l’ajuntament defineixi clarament quin és el seu tauler electrònic 
oficial i no com ara que n’hi ha tres de diferents provocant  confusió.

PREC 2: Des de la Biblioteca d’Arenys s’ha fet propaganda de les 
biblioteques de la comarca que amplien els seus horaris per a que es puguin 
emprar per a estudiants que volen preparar els exàmens. Ens sembla 
interessant aquesta informació però demanaríem que la biblioteca d’Arenys 
també formés part d’aquesta relació de biblioteques que amplien els seus 
horaris.

PREGUNTES

PREGUNTA 1: El passat dilluns va saltar l’alarma del camp de futbol i va 
estar sonant durant molta estona, ens poden dir, quina va ser la raó? Quin es 
el protocol d'actuació en aquests casos? I que hi pensa fer el govern en la 
figura del conserge d’aquesta instal·lació?

PREGUNTA 2: Ens poden dir si Endesa ha presentat reclamació judicial 
contra l’ajuntament per impagament de 153.000 € segons noticia publicada a 
la revista l’agenda?  A quin acord s’ha arribat amb Endesa segons noticia 
apareguda al web municipal? Aquest acord està per escrit? Altrament ja s’ha 
completat l’expedient que es va obrir a l’enginyer municipal?

PREGUNTA 3: Ens poden explicar que són les instàncies que ha presentat 
durant el mes passat l’empresa d’AIGÜES DE BARCELONA?

PREGUNTA 4: Fa dos mesos hi va haver entrada pel registre de la 
reclamació formulada pel qui fou masover de les clarisses. Ens poden 
explicar com està la situació d’aquesta reclamació?

PREGUNTA 5: Ens poden explicar com va evolucionant el procés de 
valoració de llocs de treball?
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PREGUNTA 6: Segons informació que el govern va facilitar, el dia 14/3/2024 
s’havia de fer la recepció de l’estudi de viabilitat econòmica dels pisos de 
lloguer assequible al Bareu. S’ha complert la previsió? I si és així, ens poden 
fer arribar aquest estudi de viabilitat?

PREGUNTA 7: S’ha pogut integrar en el nou gestor d’expedients la 
informació de l’anterior gestor? S’avisa al web de talls programats en el 
servei electrònic?

PREGUNTA 8: Després que la licitació de la recollida selectiva quedés 
deserta, va decidir el govern que es contractaria una empresa per a fer la 
part econòmica del plec. S’ha contractat la dita empresa? En cas afirmatiu 
quin és el nom de l’empresa i quan estarà enllestida la seva feina? Quan 
creu el govern que tornarà al plenari el nou plec per a la contractació?

PREGUNTA 9: Segons comunicat de l’ajuntament s’establiran noves zones 
blaves i verdes d’aparcament, En concret al costat de la zona industrial de 
l’antiga Muvisa. Ens poden explicar com pensen organitzar-ho? Han sol·licitat 
al titular del terreny la cessió de l’ús o alguna altra fórmula jurídica que avali 
que hi podem establir zones d’aparcament de pagament?

PREGUNTA 10: En que es basa l’Alcalde en afirmar que creu que ha estat 
un criteri polític més que tècnic que ha fet que a Arenys no es beneficiï 
d’actuacions d’emergència a les platges d’Arenys?

PREGUNTA 11: Clarisses. El dia 28 de setembre de 2024 acaba el termini 
per a que s’acabi l’obra de les clarisses. Com be sabem no estaran dites 
obres enllestides. Pensa el govern aplicar clàusula de penalització per 
incompliment de termini?
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